
Rapport från riksdagen 
 
Det finns anledning at hylla två kamrater i riksdagsgruppen alldeles extra. Det gäller först och främst 
Ali Esba� som levererade en serie suveräna inlägg i debaten den 29 november om rambeslutet för 
budgeten 2024. Tyvärr var det hans sista debat e�ersom han lämnar oss för at komma närmare sin 
doter i Norge. Et beundransvärt beslut, men vi förlorar en fantas�skt kunnig och uppskatad kamrat. 
Ida Gabrielsson tar över som ekonomisk-poli�sk talesperson och visar en härlig entusiasm. En 
yterligare person som är väl värd at hylla är Maj Karlsson som gjorde starka inlägg i den särskilda 
debaten den 30 november om åtgärder för at motverka barns och ungas kopplingar �ll kriminella 
nätverk. Det var Mp som hade begärt den vik�ga debaten, men det var Maj som representerade oss 
som vann på den. 
 
Var själv involverad i en debat om medlen för rätsväsendet den 7 december där Jomshof inledde 
med at markera mot invandring i allmänhet och islamisering i synnerhet. Vi är i princip helt ensamma 
nu om at ly�a klasskly�or som problem. 
 
Jag är par�ets ledamot i två av polisens insynsråd, Rikspolisstyrelsens och Polisens Region Norr. Den 5 
dec leddes mötet av nya rikspolischefen Petra Lundh, som bland annat varit riksåklagare, och hennes 
biträdande rikspolischef, Stefan Hector, med en gedigen poliskarriär. Det blev ömsesidiga 
presenta�oner och olika rapporter. Särskilt om BOB, en förkortning för barn i eller på väg in i 
organiserad brotslighet, som startar typ nu för at rulla ut som en samarbetsform i hela landet med 
insatser lokalt, regionalt och na�onellt. 
 
Den 8 december hölls insynsråd i Region Norr. Et tema för informa�on och diskussion var 
gränspolisen och de delvis nya uppgi�erna at bevaka gränsnära områden. De har let �ll stora beslag 
av narko�ka och sprängämnen som det är lät at uppskata. Däremot oroar uppdraget i ”opera�on 
Delta” med at öka avvisningen av personer med 50 procent jämfört med år 2021. 
 
V, S och Mp anmälde statsminister Kristersson för KU med en begäran om granskning av hanteringen 
av löneprocessen för opoli�ska tjänstemän inom staten. I direk�v som skickats inom regeringskansliet 
framkom at man avser at prioritera personer som särskilt arbetar med at genomdriva Tidöavtalets 
poli�k. Vi menar at dessa ”Tidö-löner” är regelvidriga. De opoli�ska tjänstepersonerna ska inte styras 
poli�skt. Det kan däremot ske med de poli�ska tjänstepersonerna, som också kan bytas ut vid 
maktski�e. 
 
På senaste gruppmötet var ordföranden för Sveriges lärare, Åsa Fahlén, inbjuden. Hon gav en jätebra 
presenta�on av fackets kamp för en bätre skola och mot marknadsskolan. Inspirerande. Samma kväll 
åt riksdagsgruppen julbord kompleterat med musik, sång och härlig stämning. 
 
Önskar er alla God Jul och et Got Nyt Röt År 
Gudrun Nordborg 


